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Zpráva výkonného výboru TSUT Trutnov 
 pro valnou hromadu 14.11. 2023 

předkládá: Jaroslav Havlina – předseda TSUT Trutnov 
zpracovala: Bc. Veronika Vosáhlová, DiS. – tajemník TSUT 

 
Vážené delegátky a delegáti, milí hosté, sportovní přátelé, 

 

Z pověření výkonného výboru TSUT vám předkládám zprávu, která hodnotí činnost 

tělovýchovné organizace od poslední valné hromady, konané  9.12. 2021.  Za uplynulé období 

od minulé VH se VV TSUT sešel v roce 2022 9x a v roce 2023 7x. Zápisy ze schůzí jsou 

umístěny na webu cushk.cz/tu.  

 

Scházíme se dnes, abychom naši činnost v tomto období zhodnotili a vytvořili předpoklady 

pro rozvoj naší organizace do dalších let. Dnešní setkání je významné také tím, že končí 

mandát současného výkonného výboru TSUT a tu je třeba připomenout a zhodnotit. 

 

Výkonný výbor pracoval ve složení, v jakém byl zvolen valnou hromadou: 

předseda Jaroslav Havlina, místopředseda Petr Minarčík, členové: Alek Pejos, Bc. Petr 

Musil, Ing. Blanka Porcalová, Mgr. Miroslav Vosáhlo a Aleš Vlček.  

 

Během tohoto období byli z funkce na vlastní žádost uvolnění:  
Petr Minarčík, Petr Musil, Blanka Porcalová.  

V červnu 2022 byly do VV kooptování členové David Beránek a Veronika Vosáhlová 

Dne 31.12. 2022 zemřel člen a zároveň tajemník VV Miroslav Vosáhlo. 

 

K poslednímu červnu 2022 odešla do důchodu ekonomka a účetní Alena Ulrichová a na její 

místo nastoupila Veronika Vosáhlová. Veronika Vosáhlová byla zvolena výkonným výborem 

novým tajemníkem TSUT na schůzi VV konané 25.4. 2023. 

 

VV projednával aktuální záležitosti a problematiku z oblasti sportu a tělovýchovy ČUS 

s aplikací na regionální působnost. Členové VV pracovali odpovědně a s potřebným 

nasazením, proto je třeba všem členům výkonného výboru poděkovat za odvedenou práci a za 

čas strávený ve prospěch tělovýchovy a sportu v našem regionu. 

 

Za uplynulé volební období projednal VV TSUT celou řadu významných klíčových otázek, 

které úzce korespondují s výsledky a usnesením poslední valné hromady ČUS Praha tohoto 

roku, a to jak přijaté závěry, tak i náměty do diskuse.  

 

VV aktivně reagoval na problematiku, která se případně v některých TJ-SK vyskytla.  

K rozšíření informovanosti členů VV přispělo pravidelný přísun informací z porad 

regionálních sdružení ČUS, činnosti sekretariátu TSUT a informace z jednání krajského 

Královéhradeckého sdružení ČUS v jehož VV má TSUT své zastoupení předsedou naší 

regionální tělovýchovné organizace. 

 

VV pravidelně zhruba 1x měsíčně projednával hospodaření TSUT. Tato zpráva neobsahuje 

podrobně hospodářskou problematiku, neboť tato je předmětem samostatné zprávy o 

hospodaření jako další bod programu. Nyní bych požádal Veroniku Vosáhlovou o pár 

informací ze sekretariátu TSUT.  
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Dobrý den, 

 

dovolte mi ve stručnosti shrnout činnost sekretariátu, který má sídlo v kancelářích o patro 

výš. Je zde k dispozici i zasedací místnost, kterou pravidelně využívá ke svým schůzím např. 

OFS Trutnov, ASPV a slouží také jako prostory pro školení trenérů i jako archiv TSUT a Loko 

Trutnov. V případě zájmu mohou i ostatní členové TSUT prostory po domluvě využívat. 

  

TSUT poskytuje ekonomické a účetní služby několika subjektům na základě smlouvy o 

součinnosti. V současné době využívá těchto služeb OFS Trutnov, SK Sparta Úpice, TJ 

Krakonoš, TJ Baník Žacléř, SK MFC Svoboda nad Úpou a TJ Jiskra Libeč. Cena za 

zpracování účetnictví se odvíjí od počtu dokladů a náročnosti zpracování, ale je v rámci 

členství v ČUS příznivá. Subjektům pomáháme i s vyúčtováním dotací. V letošním roce je 

kapacita pro tyto služby naplněna, ale v příštím roce bude možno poskytnout tyto služby 

dalším 2-3 TJ/SK, pokud nastoupí Alena Prokopová jako účetní na částečný úvazek, jak je 

zatím plánováno. S těmito službami souvisí i vkládání výkazů do IS ČUS a zveřejněním ve 

sbírce listin.  

 

Mezi další služby poskytované sekretariátem TSUT patří poradenské služby ohledně dotací od 

NSA. Veškeré dotazy v tomto směru by měli nejprve směřovat na okres, který případně dotaz 

postoupí dál a zjistí podrobnější informace, ale komunikaci by měla být primárně 

s pracovníkem okresního sdružení, tedy v okrese Trutnov se mnou.  

 

Sekretariát rozesílá pravidelně e-mailem informace nejen o dotacích, ale také další zásadní 

informace z ČUS Praha vč. Zpravodaje. Tyto informace jsou zveřejňovány také na našem 

webu. Mezi další služby patří administrativa, právní poradenství diskutované s právníkem 

ČUS Praha, tisk, kopírování, grafické služby, pomoc při organizaci závodů aj. Průběžně se 

vzděláváme na VOŠ ČUS, která pořádá semináře prezenčně i on-line formou v oblastech 

práva či účetnictví. Mezi další setkávání patří semináře s ostatními okresy a kraji, schůze 

okresů v Praze a Hradci Králové. I odtud čerpáme další informace, které k Vám míří zejména 

prostřednictvím webových stránek. 

 

Od příštího roku budou k dispozici pro účely TJ a SK sdružených v TSUT k dispozici dva 

nůžkové rozkládací stany s naším logem, které bude možné si bezplatně zapůjčit na sportovní 

akce. Stany budou uskladněny na atletickém stadionu v Trutnově. Nyní jsou ve výrobě a bude 

se jednat o 1 stan 3x3 m a 1 stan 3x6 m. Věříme, že se jedná o efektivně vynaložené finanční 

prostředky, které ušetří pořadatelům další možné náklady.  

 

 

Zatím děkuji za pozornost 
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K dalším projednávaným otázkám VV TSUT  patřilo zejména: 

 

- projednání dotací od NSA a informace pro TJ a SK – investiční a neinvestiční dotace 

- projekt akce „SPORTUJ S NÁMI“ 

- pravidelně jsou projednávány návrhy TJ a SK na vyznamenání - a je jen veliká škoda, 

že tato forma ocenění je poměrně málo ze strany TJ a SK využívána 

- každoročně předkládá TSUT informace o formách úrazového pojištění sportovců 

v rámci uzavřené pojistky ČUS s Kooperativou dle pojistné smlouvy a o smlouvách 

OSA a Intergramu v rámci činnosti ČUS 

- informace jsou zveřejňovány i ve Zpravodaji ČUS, o jehož nových číslech pravidelně 

sekretariát TSUT TJ a SK informuje e-mailem 

- ve Zpravodaji ČUS najdou TJ a SK informace ekonomického, legislativního a 

sportovně technického charakteru 

- Informace, smlouvy a další materiály jsou zveřejňovány na celostátním webu 

www.cuscz.cz i našem okresním webu www.cushk.cz/tu 

- Aktuality jsou rozesílány formou e-mailu, a to na e-mailové adresy uvedené v IS ČUS, 

proto je třeba průběžně aktualizovat adresář a kontakty v IS ČUS 

- VV projednával také vystoupení některých členů a přijetí nových 

- V současné době po statistickém šetření ke dni 9.11. 2023 sdružuje TSUT 71 TJ a SK 

s celkovým počtem 11 015 členů (7302 mužů a 3713 žen) v přibližně 50 druzích 

sportu v našem regionu působnosti TSUT. 

- v IS ČUS evidujeme v TSUT Trutnov 185 trenérů a 557 rozhodčích v různých druzích 

sportu 

- v porovnání největší zastoupení sportů má u nás v regionu fotbal (35 oddílů) a největší 

tělovýchovnou jednotou v rámci regionu je TJ LOKOMOTIVA Trutnov (2105 členů) 

- Stejně si ale vážíme práce i malých a často vesnických TJ a SK i méně atraktivních 

sportů a jiných tělovýchovných aktivit, které přivádí občany k pravidelnému 

sportování  

- pro Vaši představu ČUS sdružuje dle poslední informace IS ČUS ve svých řadách 

1 015 699 členů, 7479 TJ a SK, 14 444 sportovních oddílů, 75 svazů a 8073 

sportovních zařízení  

- VV ČUS Praha pravidelně na svých poradách s regionálními organizacemi informuje 

o situaci v ČUS a MŠMT a můžeme odpovědně konstatovat, že informace se se mění 

dle politického rozložení v Parlamentu ČR a dle úřadujících ministrů na pravidelných 

poradách ČUS s předsedy regionů. 

- neutěšitelnou situací je investiční politika MŠMT Praha, která přes veškeré úsilí 

vedení ČUS zastává nekoncepční politiku rozdělování investic v rámci ČUS a sportu 

vůbec. 

- lepší situace není ani v oblasti státních dotací na údržbu tělovýchovných zařízení, kde 

byl zrušen jeden z programů na údržbu 

- naši pozornost při získávání finančních prostředků pro TJ a SK musíme více směřovat 

ke krajským, městským a místním zastupitelům. 

- tendence přesouvat podporu sportu z centra na kraje je zřejmá, viz granty 

Královéhradeckého kraje a měst v našem regionu, proto je třeba vzít na vědomí tento 

fakt a přizpůsobit se nově vzniklým podmínkám 

 

 

 

 

 

http://www.cuscz.cz/
http://www.cushk.cz/tu


 

4 

 

4 

Informační systém a statistika členů ČUS je již všem jistě dobře znám. On-line statistické 

zjišťování členské základny ČUS, pasportizace majetku TJ a SK slouží jako stěžejní podklady 

pro rozdělování dotací pro TJ a SK v rámci schválených regionálních kritérií.  

 

Proto Vás touto cestou vyzývám k zodpovědnému přístupu při zpracování on-line podkladů 

z TJ a SK (statistika, účetní výkazy, změny v pasportizaci), které je možno prostřednictvím 

techniky přenést do elektronické podoby a usnadní Vám práci na další následná období. 

Informace k programu „informační systém ČUS“ Vám ochotně kdykoli podá ekonomka a 

tajemnice paní Veronika Vosáhlová a sekretariát TSUT a řádně Vás zaškolí do této 

problematiky a najdete ho též na stránkách www.cushk.cz/tu. Slovo Veronika Vosáhlová 

 

Aktualizace členské základny dle rozeslaných pokynů předsedy ČUS by se měla uskutečnit 

k 31.12. 2023. Počet členů k tomuto dni také slouží pro výpočet částky za členské příspěvky. 

Ekonomické výkazy by měly být v IS ČUS za minulý rok odeslány do konce dubna 2023, 

přesto 14 TJ/SK tak neučinilo a u některých chybí výkazy i za minulé roky. Prosím tímto o 

zjednání nápravy.  

 

Ještě bych rád v krátkosti zmínil důležitost propagace v našem odvětví. V současné době je 

nezbytná propagace sportu a sportovních akcí zejména na internetu. Pro tyto účely slouží i 

naše webové stránky a od minulého roku také profil na Facebooku. Na obou platformách 

budeme rádi sdílet vaše sportovní akce, pokud nám o nich dáte vědět. V příštím roce se opět 

uskuteční projekt „Sportuj s námi“ a přihlášky lze podávat do konce listopadu 2023. 

Informace najdete také na našem webu a můžete si zde prohlédnout reportáže z akcí, které se 

uskutečnili v letošním i minulém roce.  

 

Letos se poprvé pod záštitou ČUS poprvé uskutečnilo vyhlášení ankety Sportovec roku 2022 

okres Trutnov. Iniciátorem této myšlenky byl zesnulý tajemník Miroslav Vosáhlo, jehož 

pracovní povinnosti převzala dcera a po zvolení i nová tajemnice Veronika Vosáhlová, které 

bych tímto rád předal slovo, aby první ročník shrnula a prozradila, jak bude anketa pokračovat 

v dalším roce. Slovo Veronika Vosáhlová – shrnutí Sportovce roku 2022 s prezentací 

fotografií. 

 

Je nad rámec časových možností podrobně zhodnotit poslední období VV TSUT.  

V závěru této zprávy VV TSUT mi dovolte vyslovit poděkování Vám všem a Vašim 

prostřednictvím i všem funkcionářům TJ-SK a sportovním svazům, trenérům, cvičitelům, 

rozhodčím a všem členům oddílů a odborů za práci ve prospěch rozvoje tělovýchovy a sportu 

v našem krásném podhorském regionu. 

 

Chtěl bych Vám popřát hodně úspěchů v práci především s mládeží a dosažení co nejlepších 

sportovních výsledků v nadcházejícím roce 2024. 

 

Dámy a pánové, děkuji Vám jménem svým a jménem výkonného výboru za pozornost a přeji 

Vám radost z pohybu a dostatečného sportovního a tělovýchovného vyžití. 

 

Dále Vám přeji hlavně zdraví, štěstí a veselou mysl umocněnou dobrým sportovním duchem. 

 

 

Sportu zdar! 

http://www.cushk.cz/tu
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